

Press Release



September 10, 2018

United States Commits \$13.8 Million in Water Sector Support for Egypt

Cairo – As part of Egypt’s economic reform program, the United States signed a \$13.8 million agreement today to help build the capacity of the Holding Company for Water and Wastewater and its subsidiary companies. This agreement reflects the American people’s support for the priorities of access to water and wastewater services, in alignment with Egypt’s Sustainable Development Plan 2030.

“In support of the Government of Egypt’s strategic vision to reform water and wastewater utilities, USAID will provide technical assistance with a focus on operational efficiency and quality of service,” said U.S. Agency for International Development (USAID) Mission Director to Egypt Sherry F. Carlin. “This will help HCWW and its subsidiaries reach self-sufficiency and ensure the continuation of services vital for the health and well-being of Egyptian families.”

USAID's program in Egypt, totaling over \$30 billion since 1978, promotes a healthy, educated, and employed population. For four decades, the American people have partnered with the people of Egypt to bolster self-reliance, foster stability, promote economic growth, and reduce poverty. In the water sector, over 25 million Egyptians have access to clean water and sanitation through USAID-funded systems. To find out more about USAID's work in Egypt, please see <https://www.usaid.gov/egypt>, and follow along on Facebook and Twitter at @USAIDEgypt.

###





بيان صحفي

10 سبتمبر 2018

الولايات المتحدة ترصد 13.8 مليون دولار لدعم قطاع المياه في مصر

القاهرة – في إطار برنامج الإصلاح الاقتصادي المصري، وقعت مصر والولايات المتحدة اليوم اتفاقية بقيمة 13.8 مليون دولار للإسهام في بناء قدرات الشركة القابضة لمياه الشرب والصرف الصحي والشركات التابعة لها. وتعكس هذه الاتفاقية دعم الشعب الأمريكي لأولويات الحصول على خدمات المياه والصرف الصحي، بما يتوافق مع الخطة المصرية للتنمية المستدامة – رؤية مصر 2030.

وقد صرّحت شيري كارلين مديرة الوكالة الأمريكية للتنمية الدولية في مصر قائلة: "دعماً للرؤية الإستراتيجية للحكومة المصرية لإصلاح مرافق المياه والصرف الصح، ستقدم الوكالة الأمريكية للتنمية الدولية مساعدات فنية مع التركيز على الكفاءة التشغيلية وجودة الخدمة." وأضافت: "سيساعد ذلك الشركة القابضة وشركاتها التابعة على الوصول إلى الاكتفاء الذاتي واستمرار تقديم الخدمات الضرورية لضمان صحة وسلامة الأسر المصرية."

تهدف برامج الوكالة الأمريكية للتنمية الدولية في مصر، والتي تخطت قيمتها أكثر من 30 مليار دولار منذ عام 1979، إلى دعم خدمات الصحة والتعليم والتوظيف المقدمة للشعب المصري. وعلى مدار أربعين عاماً كان الشعب الأمريكي شريكاً مع الشعب المصري لتحسين آليات الاعتماد على الذات، وتعزيز الاستقرار والنمو الاقتصادي، والحد من الفقر. فيما يتعلق بقطاع المياه، يحصل أكثر من 25 مليون مواطن على المياه النظيفة والصرف الصحي من خلال الأنظمة الممولة من الوكالة الأمريكية للتنمية الدولية. وللتعرف على المزيد عن عمل الوكالة في مصر، يرجى الاطلاع على الموقع الإلكتروني: <https://www.usaid.gov/egypt> ومتابعتنا على فيسبوك وتويتر @USAIDegypt

###

Public Affairs Section
Embassy of the United States of America
8 Kamal El Din Salah St., Garden City
Cairo, Egypt

Tel: 2797-3344, 2797-3474
Fax: 2797-3361
Email: pressinfoegypt@state.gov

Website: eg.usembassy.gov
Visit Us @USEmbassyCairo



